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Inleiding 
Zoals ieder jaar is het begin van een nieuw jaar een moment om terug te kijken naar de 
resultaten van het afgelopen jaar. Een jaar geleden concludeerde ik in het jaarverslag, dat we 
met onze clubtentoonstellingen op de goede weg zijn voor wat betreft het aantal ingeschreven 
dieren. Een jarenlange lichte doch gestage groei bracht ons weer op een niveau, dat de 
tentoonstelling weer de moeite waard is. Ook concludeerde ik, dat ons ledental wel erg klein 
aan het worden is. Een bedreiging voor de vereniging! Financieel waren we een gezonde 
vereniging. 
Nu volgt een terugblik op 2008, waaruit moet blijken hoe de vereniging er op dit moment 
voorstaat. 
 
Ledenbestand 
Na een jarenlange daling van het ledenbestand kwamen we een jaar geleden op een dieptepunt 
van 41 leden uit. Een dieptepunt, want 2008 heeft een lichte stijging laten zien. Zes fokkers 
hebben zich bij Nut & Sport Stolwijk aangesloten. Er waren echter ook 4 mensen, die voor 
hun lidmaatschap bedankt hebben. Allen met de reden dat ze al lang geen dieren meer hebben 
of recent met de hobby gestopt zijn. Een stijging van twee leden is gering, maar een aanwas 
van 6 nieuwe leden maakt ons toch enthousiast voor de toekomst. 
 
Vergaderingen 
Zoals gebruikelijk hebben we in 2008 twee ledenvergaderingen gehouden. In maart de 
jaarvergadering en in november de najaarsvergadering. 
Het bestuur is drie keer bij elkaar geweest. Daarnaast heeft een bestuursdelegatie een overleg 
met het bestuur van VZOD gehad om de gezamenlijke jongdierenkeuringen te bespreken. 
 
Bestuur 
Bestuurlijke veranderingen hebben zich niet voorgedaan in het afgelopen jaar. Onze 
bestuursleden Eveline de Heij en Rob Kamer zijn voor een nieuwe periode gekozen. 
Ook de prettige samenwerking binnen het bestuur is gebleven zoals we gewend zijn. 
 
Jongdierenkeuring 
Met het bestuur van VZOD zijn een aantal nieuwe afspraken gemaakt. Zo zijn er in 2008 geen 
aandragers bij de konijnen geweest. Fokkers moeten zelf hun dieren op tafel zetten, wat de 
betrokkenheid bij de keuring bevordert. Een zaalverloting om de kosten te dekken mag niet 
storend tijdens de keuring werken. De veranderingen zijn positief bij de fokkers ontvangen. 
We gaan er mee door. Helaas waren er in 2008 maar 57 dieren voor de keuring ingeschreven. 
Dit terwijl we toch meer dan 100 dieren gewend zijn. De aanwezige fokkers hebben in elk 
geval een gezellige avond gehad. Zoals ieder jaar waren er prijzen te verdelen. Een Alaska 
van Dhr. Brand won in de A-klasse. Een andere Alaska van dezelfde fokker won de B-klasse. 
Dhr. Berkouwer won met een Hollander de C-klasse. H. Palsgraaf had de beste Cavia. A.J.J. 
de Heij won met een Shamo de E-klasse en D. Vermeulen won de F-klasse met een Chabo. 
 
Clubtentoonstelling 
Doordat één lid wegens familieomstandigheden zijn inschrijving van zes dieren moest 
intrekken daalde het aantal ingeschreven dieren met één ten opzichte van 2007. Wat 
belangrijker is: we hadden drie nieuwe inzenders en daarmee één meer dan in 2007.  



19 Fokkers brachten 154 dieren in de kooien. Het vraagprogramma is niet gewijzigd t.o.v. 
2007. 
Om de zaal wat verfrissend aan te kleden hebben we  nieuw doek voor de kooien gespannen 
en zijn de rasbeschrijvingen op nieuwe bordjes gemaakt. De opening trok nauwelijks 
belangstelling, maar de tentoonstelling zelf was dank zij de inzet van de vele vrijwilligers een 
groot succes. Een mooie verscheidenheid aan dieren en een paar gezellige dagen. 
Alle prijswinnaars staan in de catalogus, maar hier vermeld ik de winnaars van de 
hoofdereprijzen. 
Het mooiste konijn was een Thüringer, kleur gems, ram jong van D. Goudriaan. Het mooiste 
grote Hoen was een Twents Hoen, kleur patrijs, haan jong van A. Hamberg. Het mooiste 
dwerghoen was een Koshamo, kleur tarwe, haan oud van A.J.J. de Heij. Al deze dieren 
behaalden een F. De Jan van Eijk herinneringsbeker werd gewonnen door twee jonge Tannen 
van A. Groen.  Het mooiste konijn in de jeugdklasse was een Tan, kleur zwart, voedster jong 
van A. Groen. Predikaat F. Vier witte Nieuw Zeelanders van G. Nijenhuis wonnen de 
collectieprijs bij de konijnen. A.J.J. de Heij won met zijn Shamo’s en Koshamo’s de 
collectieprijzen bij zowel de grote als de dwerghoenders. 
Vooral dankzij het enthousiasme tijdens de zaalverlotingen heeft de vereniging bijna 50 euro 
aan de tentoonstelling overgehouden. 
Rest mij nog iedereen namens de vereniging te bedanken voor het vele werk op welke manier 
dan ook voor, tijdens en na de tentoonstelling. De goede samenwerking en de prettige sfeer 
bepalen de waarde van de vereniging.  
 
Tatoeëren 
Onze tatoeëerder heeft bij drie fokkers totaal 64 dieren van een oormerk voorzien. Dat is bij 
evenveel fokkers, 16 dieren minder dan in 2007. 
 
Tatoeëren 
Aantal dieren 2008: 64 Aantal fokkers: 3 
Aantal dieren 2007:  80 Aantal fokkers: 3 
Aantal dieren 2006: 64 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2005: 48 Aantal fokkers: 2 
Aantal dieren 2004: 58 Aantal fokkers: 2 
Aantal dieren 2003: 55 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2002: 69 Aantal fokkers: 6 
Aantal dieren 2001: 78 Aantal fokkers: 9 
Aantal dieren 2000: 75 
Aantal dieren 1999: 101 
 
Financieel 
Financieel gaat het de vereniging goed. Onze doelstelling is jaarlijks ongeveer evenveel geld 
binnen te halen als we uitgeven. Een reserve achter de hand om klappen op te vangen 
hebben we nodig. 
In het afgelopen jaar hebben we iets meer dan € 128 verdiend. 
Aangezien we de meeste jaren wel wat geld over houden zien we ons vermogen geleidelijk 
toenemen. Sinds de invoering van de euro hebben we nog geen contributieverhoging gehad 
afgezien van een afronding door de invoering van de euro. In die jaren zijn de kosten wel 
gestegen. Dat we toch een beetje rijker geworden zijn hebben we aan sponsorgelden en 
verlotingen te danken en aan het groeien van de tentoonstellingen. Door de groei van de 
clubtentoonstelling komen er meer mensen kijken en hebben we meer deelname aan de 
verlotingen. Natuurlijk speelt ook een zuinig en oppassend beleid van het bestuur en met 
name ons penningmeesterechtpaar een rol bij de gezonde financiën van de club. 
 



 
Clubtentoonstellingen in getallen 
Jaar Konijnen 

Cavia’s 
Inzenders (Dwerg) 

Hoenders
Inzenders Dieren 

totaal 
Inzenders 
totaal 

1998 110 25 32 6 142 28 
1999 111 24 51 8 161 27 
2000     115  
2001 103 20 43 8 146 24 
2002 74 14 32 5 106 17 
2003 76 12 36 5 112 15 
2004     128  
2005 90 15 53 7 143 20 
2006 82 12 71 8 153 19 
2007 92 14 63 5 155 18 
2008 102 15 52 5 154 19 
 
 
 
Toekomstvisie 
Nut&Sport Stolwijk is een vereniging die goed draait met gezellige tentoonstellingen, een 
goed draaiend bestuur, actieve en enthousiaste leden. We hebben een goede 
tentoonstellingslocatie om nog jaren lang een mooie tentoonstelling te organiseren. We gaan 
er met elkaar voor om onze club nog vele jaren gezond te houden. 
Het laag houden van de contributie en het inschrijfgeld bij jongdierenkeuring en 
clubtentoonstelling blijft een doelstelling. Ons geld proberen we zo veel mogelijk door 
sponsors en verlotingen binnen te halen. 
Daarbij zijn we ons er goed van bewust, dat we klein zijn en met elkaar steeds ouder worden. 
We hebben in het afgelopen jaar een lichte groei in ons ledenbestand doorgemaakt. Hopelijk 
wordt dat een trend. We staan open voor nieuwe ideeën om met onze tijd mee te gaan. Enige 
kleine aanpassingen in het vraagprogramma zijn reeds binnen het bestuur besproken. Waar 
mogelijk en zinvol zijn we bereid samen te werken met andere verenigingen om behalve onze 
eigen club levend te houden ook de kleindiersport en het behoud van onze kleindierrassen te 
bevorderen. 


